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Beste leden van de Bondsraad, 

In 2022 hadden we gelukkig veel minder last van de Coronamaatregelen dan in 2020 en 2021. Wat in 

de jaarrekening 2022 nog speelt zijn de afrekeningen van de NOW-subsidies. De impact op de 

jaarrekening van Corona is echter zeer gering. 

De jaarrekening van 2022 kan echter niet los gezien worden van het wereldkampioenschap voor 

vrouwen dat in Nederland en Polen werd gehouden. 

 

Accountantsverslag 

De Financiële Commissie heeft aan de hand van het accountantsverslag de jaarrekening 

doorgenomen. De accountant heeft in haar verslag o.a. de volgende zaken aangegeven: 

• Proces rondom de jaarrekening en interne beheersing: controleproces is goed verlopen. De 

algemene indruk van de interne beheersingsomgeving is goed; 

• Bevindingen audit: het eigen vermogen zoals gepresenteerd in de jaarrekening is een 

getrouwe weergave van de werkelijkheid. De Nevobo hanteert één eigen vermogen. De 

trend is dat eigen vermogen steeds meer wordt gealloceerd. De accountant adviseert om op 

basis van de risicoanalyse te bepalen of de verdeling binnen het vermogen juist is; 

• Thema fraude: uit de controlewerkzaamheden zijn geen indicaties van fraude gebleken. 

• Oordeel controle: jaarrekening is goedgekeurd. 

De vragen die de FC had zijn zeer uitgebreid en naar tevredenheid beantwoord door de accountant. 

 

Weerstandsvermogen 

Op advies van de Financiële Commissie n.a.v. de jaarrekening 2021 heeft het Bondsbestuur 

onderzocht wat de omvang van het weerstandsvermogen zou moeten zijn. 

Dit heeft geleid tot de vaststelling van een hoger weerstandsvermogen in de Bondsraad van 

december 2022 dan dat het eerder was. Dit is in de jaarrekening genoemd. 

In het overleg met het de penningmeester heeft de FC aangegeven dat het wat de FC betreft beter is 

om dit als een separate regel in de jaarrekening op te nemen. 

 



Actiepunten uit het voorgaande overleg tussen de FC en de penningmeester 

1. Inventarisatie gevolgen nieuwe pensioenwet: loopt; 

2. Vertaling punten werkconferentie: loopt; 

3. Nadere verdieping vergrijzing en ledenontwikkeling 

De FC heeft overzichten ontvangen van de leeftijdsopbouw van het personeel en de 

ledenontwikkeling. De leeftijdsopbouw van het personeel laat een gezonde situatie zijn. Voor 

wat betreft de ledenontwikkeling is het positief dat na Corona het aantal leden een beetje is 

gestegen. 

4. Toevoeging aan scenario personeelskosten 8% stijging in 2024: komt bij begroting 2024; 

5. Aanpassing vergelijking 2022 aan begroting 2023 per activiteit: gedaan; 

6. Versturen documenten in Excel formats: is gebeurd. 

De FC dankt de penningmeester voor de open en transparantie bespreking die we hebben gehad. 

 

Loonstijgingen 

Bij de behandeling van de begroting 2023 in 2022 zagen we een loonstijgingsgolf aankomen, 

geïnitieerd door de overheid met een verhoging van het minimumloon met 10,15%. De looptijd van 

de huidige CAO is tot einde 2023. 

Per 1 juli 2023 gaat het minimumloon wederom omhoog met 3,13% omdat het minimumloon dan 

weer gelijk loopt met de gemiddelde contractloonontwikkeling van het bedrijfsleven en de overheid.  

Voor de Nevobo betekent dit dat de onderste treden van de laagste drie schalen in de CAO-sport 

onder het minimumloon komen. Per 1 januari 2023 zijn de lonen van alle medewerkers van de 

Nevobo in ieder geval boven het minimumloon. Hoe dit zit per 1 juli 2023 is nu niet bekend. 

In de praktijk zie je veel CAO’s die opengebroken worden om dit effect te herstellen.  

De financiële commissie ziet op dit moment geen problemen in de realisatie van 2023 tov de 

begroting, maar vind dit wel een compliance issue. 

Kijkende naar de overige sportbonden dan heeft de grootste bond, zijnde de KNVB hier geen last van, 

maar de overige bonden wel. Daarvan is de Nevobo dan weer de grootste die met andere 

salarisschalen werkt dan de KNVB. 

In 2024 krijgen we te maken met een nieuwe CAO en een nieuwe begroting, waarin vermoedelijk een 

flinke stijging is te verwachten van de lonen. 

 

Bemensing Financiële Commissie 

De FC bestaat momenteel uit twee personen. Namens de Bondsraad Rob de Paauw. Onafhankelijk lid 

is Marco Mijnsbergen. Het tweede onafhankelijke lid, Edwin Lammers heeft vanwege persoonlijke 

redenen de FC dit voorjaar verlaten. 

De FC heeft Fred Sterk, Bondsraadslid Oost, bereid gevonden om toe te treden tot de FC. Rob en 

Marco stellen dan ook voor om Fred in de Bondsraad van 1 juli te benoemen. Daarnaast loopt de 

termijn van Marco Mijnsbergen af. Hij heeft zich herkiesbaar gesteld. 

 



Adviezen 

Wij geven de Bondsraad de volgende adviezen: 

Jaarrekening 2022 en jaarverslag 2022 

De FC geeft een positief advies aan de Bondsraad om de jaarrekening 2022 en het jaarverslag 2022 

goed te keuren 

Verlenen decharge Bondsbestuur 

De FC geeft een positief advies aan de Bondsraad om het Bondsbestuur voor het boekjaar 2022 

decharge te verlenen over het gevoerde financiële beleid en de verantwoording hierover. 

Weerstandsvermogen 

De Financiële commissie adviseert aan de Bondsraad om het Bondsbestuur te verzoeken het 

weerstandsvermogen met ingang van de jaarrekening 2023 als een apart regel in de jaarrekening op 

te nemen. 

 

Met sportieve groet, 

Rob de Paauw 

Marco Mijnsbergen 

 


